
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 14. 02. 2007 
 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
 
Program : 
 
1. Aktualizácia Koncepcie výchovy a vzdelávania 2007-2010 
2. Aktualizácia Koncepcie rozvoja telovýchovy a športu 2007-2010 
3. Zápis prvákov na šk. rok 2007/2008 
4. Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ 
5. Návrh finančného príspevku na havárie škol. zar. v pôsobnosti obce 
6. Návrh finančných prostriedkov určených na dotácie pre KŠŠ 
7. Rôzne 
 
Predsedkyňa komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala všetkých členov 
komisie.  Komisia navrhla termíny zasadnutí komisií na I. polrok 2007 vždy v  o 16,30 hod. 
v termínoch :  15.3.2007,  12. 4. 2007, 17. 5. 2007 a 6. 6. 2007 
 
športová hala Na barine – informácia o prenájme, Firma Softis má prenajaté priestory až do roku 
2022.   
 
K bodu 1  
 
Aktualizácia Koncepcie výchovy a vzdelávania 2007- 2010 
 
Informovala p. Petáková 
Komisia súhlasí s predloženým materiálom a aktualizáciou Koncepcie výchovy a vzdelávania  
 
K bodu 2 
Aktualizácia Koncepcie rozvoja telovýchovy a športu 2007-2010 
 
Informoval p. Mrva - oboznámil komisiu so splnenými úlohami, úlohami, ktoré ešte nie sú 
splnené a plánom úloh na obdobie rokov 2007 – 2010. 
p. Mário Orth zaslal mailom komisii návrh športových aktivít, navrhol vytvoriť v časopise 
Lamačan rubriku o športe 
p. Petáková navrhla uskutočniť akcie deň športu, šachový turnaj, veľkonočný futbalový turnaj, 
vianočný halový futbalový turnaj, športové hry Lamača, na kolesách proti rakovine a obnoviť 
tradíciu beh Lamač - Kačín 
Komisia súhlasí s Koncepciou  rozvoja a športu   
 
K bodu 3 
 
Zápis prvákov na šk. rok 2007/2008 
Komisia  berie na vedomie. 
 
 
 



K bodu 4 
 
Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ 
Informovala p. Petáková riaditeľka ZŠ     
Komisia odporučila návrh rozpočtu pre ZŠ a MŠ prepracovať  
 
 
K bodu 5 
Návrh finančného príspevku na havárie škol. zar. v pôsobnosti obce 
Komisia  súhlasí. 
 
6. Návrh finančných prostriedkov určených na dotácie pre KŠŠ 
Komisia  súhlasí. 
 
Rôzne 
p. Ocilková navrhla uverejniť na stránke MČ Lamač plán aktivít v športovej hale Na barinách 
Komisia súhlasí 
Klementisová požiadala o prenájom telocvične v ZŠ 
Komisia berie na vedomie 
 
Ponuka SOA Liberta o spolufinancovanie kurzov práce s počítačom pre vybrané skupiny 
obyvateľstva 
Komisia nesúhlasí s prispievať finančne na kurzy 
Návrh na ocenenie ku dňu učiteľov 
Komisia berie na vedomie, rozhodnutie prenechala na gremiálnu poradu v ZŠ v termíne do 28.2. 
2007  
 
p. starostka 
navrhla  

1, vytvoriť športovú radu, vytypovať športové subjekty aby sa zišli k možnosti uskutočniť 
spoločné akcie 

2, stretnutie predsedov komisií  p. Janyškovej, p. Imrichovej, p. Olekšáka  19.2. 2007 u 
 p. starostky s p. Čáčikovou ohľadom detí predškolského veku, materského centra – vytypovať 
možnosti spoločných akcií  
 
Komisia súhlasí 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Zapísal : Ivan Kovačovič – tajomník komisie 
 

 
  ........................................ 
 

Overil  : Mgr. Mária Imrichová.      


